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Námestie je podľa odborníkov jedným zo základných a najvýznamnejších mestotvorných
prvkov. Sereď ho v súčasnosti nemá, chýba priestor na zhromažďovanie. S prácami sa začne
pravdepodobne až na budúci rok.    V Seredi vznikne nové námestie, rekonštrukcia a
revitalizácia Námestia slobody bude pravdepodobne stáť viac ako milión eur.   
Námestie je podľa odborníkov jedným zo základných a najvýznamnejších mestotvorných
prvkov. Sereď ho v súčasnosti nemá. S prácami na novom námestí by sa malo začať
pravdepodobne až na budúci rok, mesto vyberá dodávateľa.    Mestský architekt Ľubor Nešťák
hovorí, že vybudovaním námestia sa sčasti zmení tvár mesta. „Je to
výtvarno-architektonicko-urbanistický počin, ktorý zdvihne kultúru človeka. Námestie je veľmi
dôležité, pretože má socio-psychologické aspekty,&quot; povedal architekt. Autorom projektu je
architekt a mestský poslanec Róbert Kráľ. Projekt bude zahŕňať najmä rekonštrukciu
spevnených plôch, cyklistických a peších komunikácií a úpravu verejnej zelene. Jeho súčasťou
bude aj vybudovanie verejného hygienického zariadenia, fontány, prvkov drobnej architektúry,
historicko-informačného systému a detského ihriska. Viceprimátor Peter Rampašek povedal, že
v súvislosti s týmito aktivitami sa vybuduje aj vodovod a kanalizácia, káblové rozvody, verejné
osvetlenie a monitorovací a závlahový systém.    „Do konca roka prebehne ďalšie kolo
verejného obstarávania. Ak sa vyberie dodávateľ, s orezávaním by sa mohlo začať už v zime a
v lete na budúci rok so stavbárskymi prácami,&quot; vysvetlil viceprimátor. Vybudovanie
námestia vníma pozitívne vzhľadom na to, že Sereď nemá žiadny priestor na zhromažďovanie.
„Je to vhodný priestor pre budúce aktivity kultúrneho charakteru. Budú tam môcť vystupovať
dychovky, rôzne súbory, bude to miesto pre vianočné trhy, jarmoky či pivné slávnosti,&quot;
dodal viceprimátor.    

Nové námestie vznikne oproti autobusovej zastávke, kde je momentálne park. Časť
Seredčanov sa obáva, že jeho vybudovaním stratia aj „posledné stromy, ktoré v meste
zostali&quot;. Ľubor Nešťák hovorí, že zeleň iba ozdravia. Lipovú aleju ponechajú tiež, pretože
podľa jeho slov tvorí ochranný prvok oproti výraznej komunikácii. „Dokonca táto zeleň by mala
byť v iných priestoroch a nie priamo v urbanizovanom, výraznom spoločensky kontaktnom
mieste, hoci jej v meste máme málo. Z hľadiska okresov sme na tom najhoršie, máme len tri
percentá zelene.&quot;      
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